
  

 
 
 

 
Sepsiszentgyö rgy, 14. növember 2024 

Til: 
Styret i NBBF Region Midt + daglig leder 

Protokoll fra styremøte nr. 2024-08 

Tid: Torsdag 14. november 2024 klokken 1900  

Sted: Digitalt på TEAMS 

Til stede: Sverre Uijting (SU), Greg Knudson (GK), Elise Grytbak (EG), Bård Rannem (BR), Annlinn Chen Svarverud 
(ACS) og Viola Györgyi (VGY).  

Gjester: - 

Forfall: Kirsti Lien  

Referent: Viola Györgyi   

 

 

 

Saksliste: 

1) Godkjennelse av saksliste 

2) Saker til eventuelt 

3) Godkjennelse av protokoll fra styremøte nr. 2024-07 

4) Styrevedtak i perioden 

5) Administrative avgjørelser i perioden (orientering) 

6) Daglig Leder drift (orientering) 

7) Økonomi (orientering/vedtak) 

8) Handlingsplan (orientering) 

9) Årsplan 2024/2025 (orientering) 

10) Serieavvikling 2024/2025 (orientering) 

11) Eventuelt 



  

Sak 1 – Godkjennelse av saksliste (vedtak) 

Sakslisten ble godkjent. 

 

Sak 2 – Saker til eventuelt  

3 saker er meldt inn til eventuelt. 

 

Sak 3 – Godkjennelse av protokoll styremøte 2024-07 (vedtak) 

Protokoll fra styremøte 2024-07 ble godkjent. 

 

Sak 4 - Styrevedtak i perioden (vedtak) 

Ingen styrevedtak i perioden. 

 

Sak 5 - Administrative avgjørelser i perioden (orientering) 

Administrasjonen har gitt dispensasjon til 4 spillere som er 1 år over-årige til å spille 

for Utleira U14 ut i fra tidligere presedens, med forbehold om at det kun er 2 spillere 

med dispensasjon pr kamp. 

 

 

Styret tar orientering til etterretning. 

 

Sak 6 - Daglig Leder drift (orientering) 

Det ble arrangert EasyBasket i Rosenborghallen 2.-3. november. Arrangør: 

Singsaker. Følgende 20 lag er påmeldt i de forskjellige årsklassene: 

U10: Singsaker, Stjørdal og Sverresborg Hoops 

U11: Melhus, Ranheim (3 lag), Sverresborg Hoops og Sørsia. 

U12: Melhus, Midtbyen, Singsaker (2 lag), Stjørdal (2 lag) og Sverresborg Hoops. 

U13: Levanger, Melhus, Midtbyen (jentelag) og Ranheim. Levanger trakk laget på 

fredag. 

 

Frode har holdt 1 trenersamling i Trondheim Spektrum i forbindelse med Nidaros Jets 

– Kongsberg Miners lørdag 09.11.24. Det planlegges flere trenersamlinger utover 

sesongen. Venter fortsatt på avklaring rundt halltid for å holde et EB-trenerkurs i 

Trondheim. 

 

 

Styret tar orientering til etterretning. 

  



  

 
 
 

Sak 7 – Økonomi (vedtak) 

Vedtak: Styret vedtar å tildele 20000 kroner til «Jenteprosjekt Molde Jazzers 2024».  

 

Sak 8 – Handlingsplan (orientering) 

NBBF Region Midt er ajour med handlingsplanene til NBBF. 

 

 

Styret tar orientering til etterretning. 
 

Sak 9 – Årsplan 2024/2025 (orientering) 

Det blir satt opp kamplederkurs i forbindelse med EasyBasket-arrangement første 

helg i desember. Instruktør: Morten Larsen 

 
25. januar 2025 arrangeres det Ledermøte i Oslo mellom medlemmer fra 
regionsstyrene, forbundsstyret og administrasjonen. Frist for innmelding av saker er 
12. januar. Styret diskuterer deltakelse på ledermøtet ut ifra ønsker fra 
styremedlemmer. NBBF oppfordrer regionen til å stille med minimum en 
representant. Kostander knyttet til deltakelsen dekkes av regionen. 
 
Regionsstyret og administrasjonen diskuterer mulige datoer for julebord. 
 

 

Styret tar orientering til etterretning. 

 
 

Sak 10 – Serieavvikling (orientering) 

Orientering om seriespill sesongen 2024/2025 (orientering) 

 

Det fullstendige serieoppsettet ble publisert 14.10.24. 

 

2 kamper for Levanger U14 har ikke blitt spilt og er satt som walk-over. 1 U13-kamp 

mellom Midtbyen og Ålesund ble ikke spilt da Midtbyen ikke møtte opp uten å gi 

beskjed. Denne kampen er også satt til walk-over. 

 

1 kamp mellom Molde og NTNUI Nerds har ble utsatt av administrasjon da det ikke 

var mulig å sette opp kampen med 2 dommere. 

 

1 dommer fra Trondheim har vært til Møre for å dømme 7 kamper på 1 helg. Av de 4 

kampene i Ålesund måtte dommeren dømme 1 av kampene i 1PO. 

 

Det har blitt tildelt en diskvalifiserende feil i U17-kamp mellom Sverresborg Hoops og 

Sørsia. Treneren blir tildelt 1 kamp karantene. 



  

 

Det har kommet inn klage fra 2 nye lag i forskjellige klubber om dømming i kamper 

utenfor Trondheim. Dommeroppsettet er veldig utfordrende. De fleste av regionens 

dommere er enten spillere eller trenere eller begge deler. Det gjør at tilgjengeligheten 

for dommerne er begrenset. I tillegg har klubbene på klubbmøte meldt i fra om at de 

ønsker å spille flest mulig kamper. Dette er en balansegang som nå kanskje er i ferd 

med å bikke over til det uforsvarlige. «Ingen dommer, ingen kamp». 

 

 

Styret tar orientering til etterretning. 

 

  



  

 
 
 

Sak 11 – Eventuelt 

 

"Flere jenter på banen" arrangement i Oslo 24.08.24 – Katrine  
 
Styret ønsket på  styremøte 2024-06 å  förtsette diskusjönen videre. Siden Kåtrine meldte förfåll 
til styremøte 2024-07, så  settes såken tilbåke på  ågendå igjen på  styremøte 2024-08. 
 
 
Styret tår öpp diskusjönen igjen etter 5. jånuår då det årrångeres et møte med klubber ög 
Rågnhild Riis i Tröndheim. 
 
 

Overganger Region Midt - Greg 
 

Flere klubber har meldt fra om at de har registrert at det er en del flere overganger til en klubb 

i Region Midt enn det som er dokumentert tidligere. Klubber har nå trukket lag som en 

konsekvens av at mange spillere har gått fra en klubb til en annen i Trondheim.  
 
 

Rekruttering kart av hele Trondheim by og Omegn - Greg 
 

Styret i Region Midt diskuterte mulighet til å lage et kart for rekruttering i Trondheim. 
 
 
 
 
Møtet ble hevet klökken 21:10. 


